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vAš DOPIS Čj:

ZE DNE:

NAŠE Čj.: UlVlCP21/09550/2024

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: DiS. Helena Gryčová

TEL.: 281012928

E-MAIL: helena.grycova@praha21 .cz

DATUM: 07.06.2024

Věc: Zápis z iednání Komise vzdělávání a výchow, ze dne 27.5.2024

Místo konání:

Velká zasedací místnost úřadu MČ Praha 21

Přítomní:

Ing. Lucie Ponicová

Mgr. Yvona Trčalová

Mgr. Lucie Doležalová

Mgr. Libor Skala

Mgr. Iveta Průšová

Tomáš Buřll

Omluveni:

PhDr. Veronika Havelková, Ph.D.

Hosté:

Mgr. Lucie Filipínská, Ph.D.

Program:

1) Jídelna -jídelníčky, salátové bary, velikost porcí, objednací doba jídel aj. — diskuze

5 píVeseIou, hospodářkou jídelny ZŠ

2) Zápisy do ZŠ a MŠ — výsledky

3) Přijímací zkoušky na střední a víceletá gymnázia - výsledky

4) ZŠ — personální pokrytí na školní rok 2024/2025 + představení nové paní

zástupkyně pro i . stupeň ZŠ

5) Výstup z průzkumu ohledně užívánítelefonů na půdě ZŠ — ředitel ZŠ
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6) Rozvrhy pro školní rok 2024/2025 — budou připravenyjiž v červnu 2024? Počítá se

s přesunem velké přestávky po 2. vyučovací hodině? Mikroodpoledky, pokud

budou plánované, budou rovnoměrně rozloženy mezi jednotlivé ročníky/třídy?

7) Bezpečnost na 2. stupni ZŠ — informace od ředitele školy ke krokům, kteréjiž byly

učiněny nebo budou učiněny k zabezpečení budovy proti nekontrolovatelnému

vstupu cizích lidí (viz. zápis zjednání KW dne 11.3.2024). Plus informace otom,

které prostory přesně využívá ZUŠ ke své výuce.

8) Podání informace k situaci ve věci odvolání z funkce a následného soudního

sporu mezi bývalou ředitelkou ZŠ paní Cermanovou a zřizovatelem.

9) Různé

Průběh jednání:

Jednání Komise vzdělávání a výchovy zahájila v 17:08 hod její předsedkyně pí Ponicová.

Seznámila členy a hosty komise 5 body programu.

1) Jídelna -jíde|níčky, salátové bary, velikost porcí, objednací dobajídel aj. — diskuze

5 píVeselou, hospodářkou jídelny ZŠ

Bod bude přesunut na dalšíjednání KW z důvodu nepřítomnosti paníVeseIé.

2) Zápisy do ZŠ a MŠ — výsledky

Zápisy do MŠ

Do MŠ přišlo celkem 134 přihlášek. Z toho bylo 121 od spádových dětí, zbývajících 13 od

nespádových. Přijato bylo celkem 115 dětí (všechny 3|eté spádové a dále i 14 spádových

dětí mladších 3 let).

MŠ Rohožník - zo dětí,1.MŠČentická - 13 dětí, MŠ Sedmikráska - 38 dětí, MŠ Sluníčko —

44 détl’.

Zápisy do ZŠ

Celkem bylo do 1. ročníku přijato 151 dětí, z toho 22 dětí do třídy Světa vzdělání, 22 dětí

do Montessori tříd, 7 dětí do třídy podle §16 a 12 détl’ do 0. ročníku.

Odklad dostalo 39 dětí a do ZŠ nebylo přijato 27 dětí (nespádových)
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3) Přijímací zkoušky na střední a víceletá gymnázia — výsledky

 

 

 

 

 

 

   

HLÁSILO SE PŘIJATO %

5.3 (Zbyt.) 10 5 50

5.c (Jan0u) 6 2 33,33

5.0 (Viktor.) 9 2 22,22

S.E (Lukeš.) 1 O O

Montessori S 4 80

CELKEM 31 13 41,94   
 

- DÁLE 1 žákyně byla Dřiiata na SPORTOVNÍ ŠKOLU

Úspěšnost dle jednotlivých tříd (v den konáníjednání KW)

9.A — 14/19

9.8 — 12/18

9.C- 17/18

9.D - 17/19

9.E - 20/22

9.F— 16/18

4) ZŠ — personální pokrytí na školní rok 2024/2025 + představení nové paní zástupkyně

pro 1. stupeň ZŠ

V současné chvíli ředitel ZŠ hledá učitele fyziky (10 hod), ideálně v kombinaci se

zeměpisem (6 hod).

Novou zástupkyní pro 1. stupeň bude paní Mgr. Andrea Bušová, která se na závěr

jednání komise KVV přišla osobně představit.Jedná se o zkušenou pedagožku ČJ a AJ na

2. stupni ZŠ. Z minulosti má také zkušenosti ze ZŠ Bártlová, která je školou určenou pro

žáky se speciálními vzdělávacími potřebami (škola zřízena podle 516, odstavec 9

Školského zákona).

5) Výstup z průzkumu ohledně užívánítelefonů na půdě ZŠ

Souhlasíte se zákazem používání mobilních telefonů ve škole?

817 odpovědí

 

. Ano. jsem pro úplné omezení

0 Ano. jsem pro omezení mimo velkou

přestávku (o velke piesiávce ]SOU mobily

povoleny. o malých ne)

Ne. nejsem pro omezení



Do konce školního roku ředitel ZŠ rozhodne ohledně užívání telefonů na půdě ZŠ a

rozhodnutí bude platné od nového školního roku, tj. září2024.

6) Rozvrhy pro školní rok 2024/2025 — budou připravenyjiž v červnu 2024? Počítá se

s přesunem velké přestávky po 2. vyučovací hodině? Mikroodpoledky, pokud

budou plánované, budou rovnoměrně rozloženy mezijednotlivé ročníky/třídy?

V červnu 2024 byjiž měly být rozvrhy hodin dokončeny. Velká přestávka bude přesunuta

po 2. vyučovací hodině. Tzv. mikroodpoledky budou co nejvíce spravedlivě rozvrženy.

Žáci mají na půdě školy několik alternativ, jak trávit volný čas 0 přestávkách - velké

přestávky mohou žáci trávit například venku nebo v nové dovybavené relaxační

místností.

7) Bezpečnost na 2. stupni ZŠ — informace od ředitele školy ke krokům, které již byly

učiněny nebo budou učiněny kzabezpečení budovy proti nekontrolovatelnému

vstupu cizích lidí (viz. zápis zjednání KW dne 11.3.2024). Plus informace o tom,

které prostory přesně využívá ZUŠ ke své výuce.

Do vestibulu na 2. stupni ZŠ (prostor u vrátnice, mezi prvními a druhými vstupním

dveřmi) budou zakoupeny gauče, aby měli rodiče možnost kde počkat na své děti.

Rodiče žáků ZUŠ nebudou mít do školy přístup. Učitelé ZUŠ si budou své žáky

vyzvedávat u dveří. Od nového školního roku je plán přejít na čipový systém.

ZUŠ si v současné době pronajímá tyto místnosti: 119H,121,122 a 123.

8) Podání informace k situaci ve věci odvolání z funkce a následného soudního

sporu mezi bývalou ředitelkou ZS paní Cermanovou a zřizovatelem.

Členům komise byla podána informace, že se MČ krozsudku sporu mezi bývalou

ředitelkou ZŠ paní Cermanovou a zřizovatelem odvolala.

Jednání KW bylo ukončeno v 18:10 hod.

Dalšítermínjednání KW bude 24.6.2024 od 16:30 hod.

  

 

Zapsala dne 27.5.2024 tajemnice komise Helena Gryčová

Ověřila dne .......... předsedkyně icová  
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